
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2020–2021 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2021Z01660 

Vragen van de leden Groothuizen (D66) en Van Ojik (GroenLinks) aan de 
Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over zorg en begeleiding voor 
ex-AMV’ers vanaf 18 jaar (ingezonden 28 januari 2021). 

Vraag 1
Herinnert u zich uw brief van 24 november 2020, in reactie op de moties van 
de leden Van Ojik en Van Toorenburg?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat verlengde opvang door NIDOS gunstig kan zijn voor 
de integratie van jonge statushouders? Zo ja, deelt u dan de mening dat het 
van belang is creatief naar oplossingen te zoeken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u ook van mening dat een AMV voor een verantwoorde overgang naar 
18 jaar niet afhankelijk dient te zijn van de voor hem gekozen woonplaats en 
dat een uniforme regeling, die de AMV in staat stelt uit te stromen wanneer 
deze in staat is zelfstandig te wonen, de voorkeur geniet? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Herinnert u zich dat u in de genoemde brief aangeeft dat er geen 10 miljoen 
euro structureel beschikbaar is binnen uw ministerie? Bent u bereid te 
bekijken hoeveel geld u incidenteel zou kunnen vrijmaken voor 2021? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid vervolgens met andere bewindslieden te overleggen over een 
structurele oplossing? Zo ja, wat kunt u hierin doen en op welke termijn kunt 
u de Kamer daarover informeren? Zo nee, waarom niet?

1 Kamerstuk 27 062, nr. 118
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